
Zápis ze zasedání Školské rady MZŠ Kamenačky Brno 

4. 3. 2015 

 

Přítomni:  Mgr. Ondřej Hofman, Mgr. Hana Navrátilová (MZŠ Kamenačky) 
 Petr Zajac, Jana Šťastná, Mgr. Monika Doležalová (MČ Brno-Židenice) 
  Mgr. Michaela Vaňáčková, Ing. Petr Bauer, Hana Hanychová (rodiče) 
 

Chybí jeden člen školské rady z řad pedagogů – bude zvolen na nejbližší pedagogické 
radě 
 

Hosté:  Mgr. Jiří Šebela – ředitel MZŠ 

 

Program:  

1. Materiální vybavení a stavební práce 

 zadána veřejná zakázka na revitalizaci tělocvičny a školního dvora; 
předpokládaný termín dokončení podzim 2015 

 do září 2015 vytvoření další třídy z místnosti, kde jsou nyní šatny pro první 
stupeň 

 nahrazení šaten šatními skříňkami  

 možnost využití střešních prostor – návrh na zpracování studie proveditelnosti  

 plánováno rozšíření jídelny  

 zřízení nové počítačové učebny 

2. Školní rok 2014/2015 

 plánováno přijetí 2 pedagogů na II. stupeň  

 přijato 93 dětí do I. tříd (z toho asi 12 odkladů) – tj. ve školním  roce 2015/2016 
budou otevřeny tři první třídy   

 spolupráce se střediskem výchovné péče na Veslařské 

 podle nového pokynu MŠMT od 1. září 2015 znovu mezi vyučovací předměty 
zařazeny „Dílny“ 

 zachována existence přírodovědné stanice Kamenačky v sousedství MZŠ  

3. Volba předsedy školské rady 

 Předsedou školské rady byla zvolena Mgr. Vaňáčková (7-0-1) 
 

Příští zasedání školské rady: červen 2015 

 

Michaela Vaňáčková, předsedkyně ŠR    


